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截图 1原文 Original text： 
#接龙 

投票:核心自愿者工作组的建议:是投:【第一个，同时支持 zoly和 bz作为社区代表加入多签管理

团队，这是目前最高效的解决方案】(仅供各位参考)没投的大佬们，投起来 

select both bz and zylo 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21

879d9ef833b61bb083a962f1791f 

 

Screenshot 1 translation： 
#Solitaire 

Vote: Core Volunteers Working Group advise you vote: [First, support both zylo and bz as 

community representatives on the multisig management team, this is the most efficient solution 

at the moment] (for your information only) For those of you who haven't voted, vote up 

select both bz and zylo 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21

879d9ef833b61bb083a962f1791f 

 

 

  



截图 2原文 Original text：（Emily开启第新的接龙，并解释原因） 
Emily: 
#接龙 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21
879d9ef833b61bb083a962f1791f 选第二项 bz 因为第一项已经过了。现在要用票体现我们的力

量 我还沒投 但为了接龙我写下吧 第一次设接龙 不知道搞对了沒😅 

Ex. 1 Emily 

1. Emily 

 
阿桑: 

#接龙 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21
879d9ef833b61bb083a962f1791f 选第二项 bz 因为第一项已经过了。现在要用票体现我们的力

量 我还沒投 但为了接龙我写下吧 第一次设接龙 不知道搞对了沒😅 

Ex. 1 Emily 

1. Emily 
2. 阿桑 

 
莫道: 

不要乱来 

 
莫道: 

一个就一个 

 
莫道: 

不要弄其他的 

 
纳兹: 

投过了 我就不改了 

 
莫道: 

这是在制造分裂 

纳兹: 

比较懒 

 
Screenshot 2 translation：(Emily opens a new solitaire and explains why) 
Emily: 

#Solitaire 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21

879d9ef833b61bb083a962f1791f Pick the second option bz because the first one has already 

passed. Now it's time to show our power with votes I haven't voted yet but for solitaire I'll write 

it down. First time I set up a solitaire I don't know if I got it right 😅 

Ex. 1 Emily 

1. Emily 

 
阿桑: 

#Solitaire 

https://snapshot.org/#/assangedao.eth/proposal/0x92cbf2491774f871f41a7d779473d870cd21

879d9ef833b61bb083a962f1791f Pick the second option bz because the first one has already 

passed. Now it's time to show our power with votes I haven't voted yet but for solitaire I'll write 

it down. First time I set up a solitaire I don't know if I got it right 😅 

Ex. 1 Emily 

1. Emily 
2. 阿桑 

 
莫道: 

Don't do it. 
莫道: 

Just one. 
莫道: 

Don't do anything else. 
纳兹: 

I'm not going to change what I've voted. 
莫道: 

This is creating division 
纳兹: 

I'm lazy. 

 



截图 3原文 Original text：(截图是机器转换的语音，我将正确的语音写在这里) 
Emily: 
不是分裂呀，我给大家讲一下这个道理，就是说他这个投票是什么意思呢？就是 3.5B，这个是

说所有的币投票的，不管你是选的第一第二第三第四，加起来只要到达 3.5B，那就现在就是到

了，我们看这个情况呢，这个东西很快就到了，所以没关系的。那就是说这个第一项已经通过了，

就是这个 bz和这个 zylo。因为什么呢？只要你 3.5B，这个里头的票，他是四个嘛，就是。你只

要这个选的最多的人，这个就是通过了，那你现在看这个票的投的这个样子，就是第一项是大于

80%的，那这个肯定是会通过的，所以现在呢，我们是要加紧投这个 bz only这一票，为什么要

投这个呢？这个就可以显现出我们的这个就是这个群体的力量。 

 
泡泡: 

抹茶基本没买卖单了大部分时候剩抹茶自己在玩了 

 

Emily: 
因为他这个西方人呢，他是这个投票呢，是这样想的，就比如说我们最早投的那个票吧，我们投

的是百分之九十七的人来支持，这个就是所谓的 100%救阿桑奇，其他的不用做，不管不做，这

个呢，其实就是对这个社区里面呢，有一些，比如说其他想做其他事的人，当然也支持阿桑奇，

救阿桑奇，但是那些人呢，就很伤心，为什么呢？这些老外一看，哇，那我们 97%的人都投这个

100%救阿桑奇其他事不做，那他们想做事的人就走了呀，就现在跟大家说一下，这个 Amir的情

况就是这样。 

 

polar: 
Emily的意思是，没投票的，可以投第二个只选 bz，把这个选项的比例投上来，后续在社区治理

的时候，华语社区的会更受重视，Emily在美国生活，比较了解西方的mingzhu投票文化，这样

对咱们更有利，而且也不影响 bz和 zylo选入临时多签 

 

Screenshot 3 translation： 
Emily: 

I'm not create division, I'll tell you the reason: what does this vote mean? what is 3.5B quorum? 

this is to say that all the tokens voted, whether you choose the first, second, third or fourth 

option, as long as they add up to 3.5B, then it will pass. now, this number will soon reach, so it 

not the matter. That means this first option has passed as we selected both bz and zylo. Why 

am I saying this? Because whoever has the most of the four options wins as long as the 3.5B 

quorum is met. The first option is greater than 80%, so this will definitely be passed. so now, 

we have to step up to vote for select bz only, why should we vote for this? This will show the 

power of our group. 

 
泡泡: 

There is no buy/sell order on MEXC and most of the time MEXC only play by itself 

 

Emily: 

There are how westerners think about voting, for example, on the first voting we voted, 97% of 

our vote was in support the so-called 100% free Assange, and not going to pursue other 

activities. It’s very sad for people in the community who want to pursue other activities, of course 

they also support free Assange. why? These foreigners think, wow, that we 97% people are 

voting this 100% free Assange other activities no need to do, then who wants to pursue other 

activities will leave, now I need to say, this is what Amir’s situation. 

 

polar: 

Emily's meaning is, those who didn’t vote, can vote the second option only bz, by vote up the 

percentage for the second option, the follow-up community governance will give more attention 

to the Chinese community, Emily living in US, more understanding of western democratic voting 

culture, so voting like this is better for us, and doesn’t affect the bz and zylo elected into the 

temporary multisig 

 

 



截图 4原文 Original text：(截图是机器转换的语音，我将正确的语音写在这里) 
Emily: 
所以呢，就是说我们看了这个第一个项呢，已经过了，对我就是这个 polar讲的很对，这就是我

的意思，你已经过了，所以下面的人呢，就赶快投第二项选 bz，你你已经投完了，你就不要改

了，你改了，然后反而弄的乱七八糟，就是现在，因为我看这个票的就是第一个选项已经基本上

大概率事件，百分之九十九点九已经过了。 

 
许前波: 

@Emily 辛苦啦 

 
会飞的小龙虾: 

所以 amir走了吗？@Emily  

 
北方: 

minzhu 

 
纳兹: 

没走 

 

Emily: 
Amir，我不知道走没走，我希望他留下来，所以你们这次投这个 bz only投的多一点，那 Amir有

可能还会留下来，如果你们一边倒全投的那个第一项，那 Amir有可能就不来了，是吧？ 

 
莫道: 

投第一个才是表明大家一条心，中英文社区共同做好这个项目 

Screenshot 4 translation： 
Emily: 

So the first option has been passed. I think polar speaks right, this is what I mean, the first 

option has been passed, so the rest have to hurry up to vote for the second option only bz, if 

you have already voted, no need to change it, if you change it will getting mess up. I think there 

is a 99.9% chance of passing the first option. 

 
许前波: 

@Emily Thanks for your hard work 

 
会飞的小龙虾: 

So Amir is gone? @Emily  

 
北方: 

minzhu 

 
纳兹: 

Not gone 

 

Emily: 

Amir, I don't know if he's gone or not, I hope he will stay, so if you guys vote for bz only a bit 

more, there has a chance for Amir’s stay, if you guys all vote the first option, then maybe Amir 

won't stay, right? 

 
莫道: 

All of us vote the first option can show All Together of us, English and Chinese communities are 

working together to make this project better. 

 

 

  



截图 5原文 Original text： 
bZ: 
对，Emily姐姐是从整个社区和项目角度出发考虑的，是理智的。 

其实这次投票，关键的重点不是 bz和 zylo谁进入多签，多签本身不代表任何权力，它是一个执

行人的角色。 

重点在于，后续的治理进程、业务进程更具有顺畅和整个社区中外之间更和谐。 

 

 

Screenshot 5 translation： 

bZ: 

Yes, Emily is sensible in thinking from the perspective of the whole community and the project. 

The point is not who will being the multsig on this vote, the multisig doesn’t represent any power, 

it is an executor. 

The point is that the subsequent governance process, the business process has more smooth 

and the Chinese community between foreign community will getting more harmonious. 

 

 

  



截图 6原文 Original text：(截图是机器转换的语音，我将正确的语音写在这里) 
Emily: 
是的，这个这个叫谁呀，叫什么，莫道吧，你说的不对，这个所谓的大家一条心，不是的，在西

方人眼里看他们就是民主的，所以说你，你老说一条心，你 100%，你投了 100%，因为他这个

社区本来就声音很多，我们主要是在这里呢，是一开始是为了团结，所以就投了，全投一片儿，

但是其实社区你说有很多人其实对阿桑奇家族很不满啊，你说我们对那个 zylo 有多了解呢，也

不是很了解啊。他就是最近做事比较勤快，因为他要竞选多签，这个在西方人眼里是非常，这个

怎么说呢，就是那你你是啊，你你要当多签嘛，你肯定要表现一下嘛，这个是难道我们就认为他

从早从一开始到现在都很好吗，也没觉得吧，就最近几天表现比较好吧。 

 
莫道: 

不用展现力量，华人社区的持币量和项目推进有目共睹，担心投第二个会让英文社区觉得反感 

 
许前波: 

emily说的是有道理的，没投的兄弟们投 bz。 

 

Emily: 
这个不是团结不团结的问题，这个是一个博弈的问题，就是说你在美国，西方国家，凡是有这种

投票的情况，没有人 97%去投的，那一看就是 something is wrong，就是说你这个，我们其实我

们中就是这个讲华语的这个区，就应该显现出，我们是让，就是双方，他们哪哪方都要争取的一

个对象，那你要显现这个被争取的对象呢，你就其实在美国竞选来说，你就是这个所谓的摇摆州，

摇摆州你就不能投出一边倒的票，因为你要摇摆嘛，摇摆你才有筹码去跟别人谈判，如果你老是，

你比如说你老老选民主党，那人家都吃透你了，你就一直选民主党，那共和党就不跟你玩儿了，

共和党也是，你如果你老一直选共和党，嗯，那民主党也不理你了，所以你要变成那种，就是有

时候选共和党，有时候选。 

 

Screenshot 6 translation： 
Emily: 
You're wrong莫道. The so-called "All Together" is not in the westerners eye, in their eyes they 

need democracy. What you saying "All Together" and vote 100%, because this community have 

too much voices, we voted for only one option in the first voting is for seek unity. In fact there 

are still very many people in the community who are unhappy with the Assange family. And how 

much do we know about zylo? Not very much, he’s just more diligent recently, because he is 

running for multisig, in the eyes of the westerners you must show a little well when he is running 

for multisig. Do we think he is good from the beginning to now? I don't think so, just the last few 

days he's show a little well. 

 
莫道: 

No need to show power, the amount of tokens held by the Chinese community and promotion 

of the project is evident to all, and worrying about vote the second option will make English 

community feel resentful 

 
许前波: 

emily has a point, the brothers who didn't vote voted for bz. 

 

Emily: 

This is not a question of unity or disunity, this is a game problem, that is to say, in US or other 

western countries, no one is going to vote 97% for one option, If that's the case, there must be 

“something is wrong” in somewhere, In other words, Our Chinese community needs to show 

that we are a target for many Parties to fight for. Just like in the US elections, you are the swing 

state, you can't vote one Party because you have to swing, so you have the leverage to 

negotiate with others. If you always vote Democrat, they know you will keep voting Democrat, 

then the Republican Party will not play with you, if you keep voting Republican, the Democrats 

will not care about you, so you have to become the kind of person who sometimes votes 

Republican and sometimes votes Democrat. 

 

  



截图 7原文 Original text：(其他人的讨论) 
会飞的小龙虾: 

就算只让 bz一个人做多签也不是什么坏事  

 
纳兹: 

好好 

 
纳兹: 

你解析 

 
纳兹: 

我听歌 

 
会飞的小龙虾: 

谁知道那个 zylo打的什么主意 

 
会飞的小龙虾: 

那个 zylo之前确实一直就很抵触中国社区 

 

 

 

 

 

 

Screenshot 7 translation：(Discussion by others) 
会飞的小龙虾: 

Even if bz is the only one doing multisig it's not a bad thing  

 
纳兹: 

Yes! 

 
纳兹: 

You parse 

 
纳兹: 

I'll listen to the song 

 
会飞的小龙虾: 

Who knows what that zylo is up to? 

 
会飞的小龙虾: 

That zylo has been very resistant to the Chinese community before 

 


